<i>亿科检测认证有限公司</i> Eqo Testing and Certification Co., Ltd	审核	复 核	<b></b>	批	<b>准</b>
管理体系认证收费标	编号	EQO-CP25			
Management system charge	版本	A	密级	中	

### 1. 目的 Purpose

为向外界明确本公司之收费说明特制订本文件。

This document specifies the assessment fee and schedule.

## 2. 适用范围.Scope

适用于拟向公司申请管理体系认证的各认证申请组织。

This document is applicable to the application which has applied for management system assessment.

#### 3.审核收费明细与依据 Assessment fee and criteria

- 3.1 下述单一体系认证总费用由申请费、审核费、注册费、年度管理费构成,将在认证合同中显示总费
- 用。Following single management system assessment fee consists application fee, assessment fee, registration fee and annual surveillance fee. The total cost will be shown in the Certification Contract.

# 4.审核收费原则 (业务部门可视实际情况进行费用调整) Assessment fee principle(business department can adjust according to the situation)

4.1 收费原则(单位:人民币)

申请费: 1000 人民币/(初次审核时及再认证时收取)

Application fee: 1000 RMB /charge when initial assessment or re-assessment per three years

审核费: 2000 人民币/每人天

Assessment fee: 2000 RMB /per man- day

注册费: 1000 人民币/(初次审核时及再认证时收取)

Registration fee: 1000 RMB (charge when initial assessment or re-assessment per three years

年度管理费: 2000 元人民币/每年监督认证时收取

Annual surveillance fee: 2000 RMB /charge when surveillance assessment

4.2 为方便快速计算,公司规定以上费用为单体系的参考价格,实际价格可由业务人员依申请组织实际情况进行适当调整,上下浮动在 35%区间内,当组织申请人数超过 1175 人后则需依据 4.1 规定的审核

费增加相应的费用。

For the convenience of quick calculation, EQO define above fees is single management reference price, business person can according to real situation adjust the price, tolerance is 35%. If application organization number of person is excess 1175, must add fees according to 4.1

- 4.3 认证收费声明: Statement for assessment fee
- 4.3.1 认证收费主要用于与认证有关的人员经费、房屋、设备等固定资产的购买、折旧和维护费用,及 公司发展基金等。The assessment fee of EQO is mainly used for personal expenditure, building and facility purchase, depreciation and maintain, and company development fund.
- 4.3.2 上述收费是本公司的财务来源,无正当理由,不应全部或部分免收上述费用(公益性认证及副总 以上人员批准除外,但需要留下相应纪录),本公司也拒收任何馈赠或赞助,否则将严重损害认证公正 性, 违反认证要求。Above fee is our company's financial provision, without warrant, should not charge free or partly (except nonprofit application or approved by deputy GM or GM, also need keep refer record), our company refuse any present or sponsorship, this will damage the fairness, in violation of assessment regulations

编写	为至	发行单位	亿科检测认证有限公司

# 亿科检测认证有限公司 修订记录

文件编码	EQO-CP25		文件名称	管理体系认证收费标准
版本	制订日期	制/修订人	制订或修订主要内容概要	
A	2022/01/10	肖 超	新制定	